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Stadspanelonderzoek naar eventuele Formule 1-races in 

Assen 
 

Wat is het Stadspanel? 

 

De gemeente Assen heeft een digitaal stadspanel. Iedere inwoner kan meedoen. Momenteel telt het 

panel bijna 2000 leden. 

Elk lid van het panel krijgt een aantal keer per jaar een korte vragenlijst over een actueel onderwerp 

in de stad voorgelegd. Dat kunnen de meest uiteenlopende onderwerpen zijn. De uitkomsten geven 

informatie over wat er leeft in de stad. 

 

Waarom dit onderzoek naar Formule 1? 

 

Er zijn plannen om in Nederland een Formule 1-race te organiseren. Het TT Circuit is een van de 

plekken die daarvoor in beeld is. De organisatie van de Formule 1 vraagt om inzet van de overheid. 

De vraag is of we dat willen. Om tot een antwoord op die vraag te komen laten gemeente Assen en 

provincie Drenthe onderzoek doen door Ecorys. Voor dat onderzoek willen we ook graag weten hoe 

inwoners aankijken tegen de komst van de Formule 1. Daarom vragen we het stadspanel zes vragen 

hierover te beantwoorden. 
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Deelname onderzoek toegelicht 

 

Van de bijna 2000 respondenten deden 1417 mensen mee aan de enquête. De meerderheid (59 

procent) is man. Meer dan de helft (53 procent) is 55 jaar of ouder. 

 

 

Respondenten per leeftijdsgroep 

 

 

Respondenten per wijk 
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Samenvatting 
 

De respondenten zijn overwegend positief: twee derde is voorstander van Formule 1-races in Assen. 

Dit aandeel daalt met de leeftijd: oudere respondenten zien eventuele races minder zitten dan 

jongere respondenten. Ook zijn er verschillen zichtbaar tussen de wijken: in Assen-West (het dichtst 

bij het circuit) zijn er meer tegenstanders te vinden dan in bijvoorbeeld Peelo. Nog steeds is in elke 

leeftijdsgroep en in elke wijk een meerderheid voorstander. 

 

Het belangrijkste argument vóór Formule 1-races vinden respondenten het positieve effect op het 

imago van Assen. Het grootste bezwaar is de belasting voor het milieu. Ook ziet een deel van de 

respondenten de kosten die de gemeente moet maken niet zitten. Vooral oudere respondenten 

hebben hier bezwaar tegen. 

 

En tot slot: als de Formule 1-races daadwerkelijk gaan plaatsvinden gaat een ruime meerderheid van 

de respondenten deze ‘zeker’ of ‘misschien’ bezoeken.  
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Vraag 1 ‘In hoeverre bent u het eens met de volgende stelling: Ik ben 

voorstander van Formule 1-races in Assen’ 

 

 

 

 
 

Bij de eerste algemene stelling of men voorstander is van Formule 1-races in Assen geeft twee derde 

van de respondenten aan het eens te zijn met deze stelling. Dit aandeel daalt met de leeftijd: 75 

procent van de respondenten tussen de 18 en 34 jaar is positief over de Formule 1-races in Assen 

terwijl dat bij de 65+-ers nog maar 52 procent is. Ook zijn er verschillen zichtbaar tussen de wijken: in 

Assen-West (het dichtst bij het circuit) is 56 procent voorstander terwijl dat in Peelo 74 procent is. De 

verschillen tussen mannen en vrouwen zijn kleiner: 70 procent  van de mannen en 61 procent van de 

vrouwen is voorstander.  
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Vraag 2 ‘Wat is voor u het belangrijkste argument om de Formule 1 naar 

Assen te halen?’ 

 

 

 

 

 

 

Het belangrijkste argument om de Formule 1 naar Assen te halen is volgens de respondenten het 

positieve effect op het imago van Assen. 

Ook hier zijn verschillen tussen de leeftijdsgroepen en wijken zichtbaar. 36 procent van de 65+-ers en 

31 procent van de respondenten in Assen-West ziet geen enkele reden om de Formule 1 naar Assen 

te halen. Voor heel Assen is dat 22 procent. Overigens is ook in Assen-Oost (veel verder van het 

circuit) 31 procent van de respondenten geen voorstander van de Formule 1 races in Assen. 
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Vraag 3 ‘Wat is voor u het grootste bezwaar tegen Formule 1-races in Assen?’ 

 

 

 

Voor ruim de helft van de respondenten die geen enkele reden zien om de Formule 1 naar Assen te 

halen is de belasting voor het milieu (naast geluid) het grootste bezwaar. 
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Vraag 4 ‘In hoeverre bent u het eens met de volgende stelling: De gemeente 

Assen en provincie Drenthe moeten hun best doen om de Formule 1 naar 

Assen te halen’ 

 

 

 

  

 

Deze vraag laat hetzelfde beeld zien: de respondenten zijn overwegend positief over Formule 1-races 

is Assen. En ook op deze stelling reageren ouderen en mensen in Assen-West wat minder positief. 
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Vraag 5 ‘Het organiseren van de Formule 1-races in Assen betekent dat de 

gemeente enige kosten maakt. In hoeverre vindt u dit bezwaarlijk?’ 

 

 

 

 

 

Niet iedereen is het eens met de kosten die de gemeente moet maken voor de komst van de Formule 

1. Een krappe meerderheid (54 procent) heeft hier geen tot weinig bezwaar tegen. En ook hier zijn de 

verschillen tussen de wijken en leeftijdsgroepen duidelijk: 57 procent van de respondenten in Assen-

West en 61 procent van de 65+-ers hebben bezwaar tegen deze kosten. 
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Vraag 6 ‘Als de Formule 1-races in Assen plaatsvinden, gaat u deze dan 

bezoeken?’ 

 

 

 

Als de Formule 1-races in Assen plaatsvinden, gaat 61 procent van de respondenten deze ‘zeker’ of 

‘misschien’ bezoeken. Dit voornemen neemt sterk af met de leeftijd: van de 65+-ers gaat 

bijvoorbeeld 55 procent van de respondenten de races ‘zeker niet’ bezoeken. 

 

 

 

 

 

Stadhuis 

Noordersingel 33 

9401 JW  Assen 

 

 

Postadres 

Postbus 30018 

9400 RA  Assen 

Telefoonnummer: 14 0592 
stadspanel@assen.nl 
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